

# HYC ANNUAL GENERAL MEETING 2022

## ZOOM WEBINAR

DATE: JANUARY 8, 2022

START TIME: 10:30AM

TO THE SENIOR MEMBERS,

NOTICE IS HEREBY GIVEN THAT THE ANNUAL GENERAL MEETING OF THE HUDSON YACHT CLUB INC. WILL BE HELD ONLINE VIA A ZOOM WEBINAR.

To attend this meeting, you will need to register by Wednesday, January 5, 2022.

- 1.) Go to [www.hudsonyachtclub.com](http://www.hudsonyachtclub.com)
- 2.) Click on the blue oval button on the home screen  
**“ANNUAL GENERAL MEETING 2022”**
- 3.) Enter Password **“AGM2022”**
- 4.) Follow instructions on link to register.

Once you have completed the registration, you will immediately receive an email confirming your registration along with a link to join the meeting.

## AGM DOCUMENTATION

All documentation, pertaining to this meeting, is available in the password protected area of the website **“ANNUAL GENERAL MEETING 2022”**

(Notice of Meeting, Auditors Financial 2021, Board of Directors Reports 2021 and Minutes of the last AGM 2021)

# ASSEMBLÉE GÉNÉRALE ANNUELLE DU HYC 2022

WEBINAIRE ZOOM

DATE : 8 JANVIER 2022

HEURE DE DÉBUT : 10:30

AUX MEMBRES SENIORS, AVIS EST DONNÉ PAR LA PRÉSENTE QUE L'ASSEMBLÉE GÉNÉRALE ANNUELLE DU HUDSON YACHT CLUB INC. SE TIENDRA EN LIGNE VIA UN WEBINAIRE ZOOM.

Pour assister à cette réunion, vous devrez vous inscrire avant le mercredi 5 janvier 2022.

1.) Allez sur **[www.hudsonyachtclub.com](http://www.hudsonyachtclub.com)**

2.) Cliquez sur le bouton ovale bleu sur l'écran d'accueil.

**"ASSEMBLÉE GÉNÉRALE ANNUELLE 2022"**

3.) Entrez le mot de passe "**AGM2022**".

4.) Suivez les instructions du lien pour vous inscrire.

Une fois l'inscription terminée, vous recevrez immédiatement un courriel confirmant votre inscription ainsi qu'un lien pour participer à la réunion.

## **DOCUMENTATION DE L'AGM**

Toute la documentation relative à cette réunion est disponible dans la zone protégée par mot de passe du site Web "**ANNUAL GENERAL MEETING 2022**".

(Avis de convocation, rapports financiers des commissaires aux comptes 2021, rapports du conseil d'administration 2021 et procès-verbal de la dernière AGA 2021)